

CN42-1344/D ISSN1005-3980



Q K 1 8 5 1 3 0 5

長江論壇

《中国核心期刊（遴选）数据库》收录
湖北省优秀期刊

- 国内外关于考茨基唯物主义历史观研究述评
- 加快战略重组 提升引领功能
——关于推进武汉市农业集团改革发展的调查报告
- 曹冲所称象产地考
——兼述三国时期皖南地区多象的环境因素

2018.5

長江論壇

双月刊

YANGTZE TRIBUNE

编辑部主任 齐清华

■ 马克思主义基本问题

- 社会主义核心价值观：文化自信的灵魂 李明珠 卯海娟 (5)
论以人民为中心的发展思想对“人民主体论”的新拓展 王朋兵 (10)
国内外关于考茨基唯物主义历史观研究述评 侯文文 (15)
《共产党宣言》的“自由人联合体”思想与人类命运共同体构建
..... 梅 坤 (20)
习近平生态文明思想研究综述 张 国 韩巧欠 (25)

■ 武汉与中部发展

加快战略重组 提升引领功能

- 关于推进武汉市农业集团改革发展的调查报告
..... 中共武汉市委政研室调研组 (32)
深化武汉市“放管服”改革：问题与对策 谢 标 (37)
职业教育人才供给与产业需求契合度研究
——以武汉市为例 吴伟俊 (42)

■ 经济理论与实践

- 关于地方投融资平台转型发展的思考 周汉麒 苏 明 (47)
湖北省入境旅游服务贸易竞争力影响因素分析 刘 兰 鲍 雪 (53)
浅谈基于战略的企业文化变革 李 广 (60)

2018年第5期

总第 152 期

责任编辑

邓念雄 谢宏雯

曾召国 汤达礼

李韶华

美术编辑

谢宏雯

英 译

汤达礼

■ 政治与公共管理

- 论公私合作模式（PPP）的运作规范化问题 罗 毅 (64)
河长制的困局与出路：基于政府功能限度的视角 梁 健 (69)
地方社会组织内生性发展路径困境及矫正
——以湖北省宜昌市为例 张先勇 (74)

■ 法律与社会

- 论欧盟 ODR 平台下的消费者争议解决机制
——兼与我国淘宝平台之比较 孙芸芸 邹国勇 (79)
救助管理制度的不足及完善建议
——基于多次流浪的救助 谢哈希 (86)

■ 人文集粹

- 曹冲所称象产地考
——兼述三国时期皖南地区多象的环境因素 冯 俊 (91)

编辑出版：《长江论坛》编辑部

刊号：ISSN-3980

CN42-1344/D

广告经营许可证：武工商广字 01 - 35 号

发行范围：公开发行

国内总发行：《长江论坛》编辑部

定价：8.00

地址：武汉市江汉区常青五路 29 号

邮编：430023

电话：027 - 85618039

<http://www.whdx.gov.cn>

E-mail: cjl2016@vip.126.com

出版日期：2018 年 10 月 15 日

CONTENTS

THE MARXIST BASIC PROBLEMS

Socialist Core Values: The Soul of Cultural Confidence.....	Li Mingzhu	Mao Haijuan	(5)
People-centered Development Thought: Deepening the Doctrine of People as the Subject of History.....	Wang Pengbin		(10)
Review of the Studies on Kautsky's Materialist Conception of History.....	Hou Wenwen		(15)
The Idea of the "Union of Free Men" in <i>Communist Manifesto</i> and the Building of a Community of Shared Future for Mankind.....	Mei Kun		(20)
Review of the Studies on Xi Jinping's Ecological Civilization Thought.....	Zhang Guo	Han Qiaoqian	(25)

THE DEVELOPMENT OF WUHAN AND CENTRAL CHINA

Wuhan Agricultural Group Reform and Development Report.....			
..... The Political Research Office of the CPC Wuhan Municipal Committee Research Group			(32)
Deepening Wuhan's Reform of Administrative Regulation: Problems and Countermeasures.....	Xie Biao		(37)
On the Demand-supply Balance of Career Education Talent Market in Wuhan.....	Wu Weijun		(42)

ECONOMIC THEORY AND PRACTICE

Reflections on the Transformation and Development of Local Investment and Financing Platforms.....			
..... Zhou Hanqi	Su Ming		(47)
Research on the Influencing Factors of the Competitiveness of Inbound Tourism Trade in Hubei Province.....			
..... Liu Lan	Bao Xue		(53)
On the Strategic Oriented Corporate Culture Change.....			
..... Li Guang			(60)

POLITICS AND PUBLIC ADMINISTRATION

On the Operation Standardization of Public—Private—Partnership Mode.....	Luo Yi		(64)
The Dilemma the River Superintendent and Its Outlet: From the Perspective of Government Function Limit.....			
..... Liang Jian			(69)
The Endogenous Development of Local Social Organizations: Dilemma and Its Solution			
——Based on the Yichang in Hubei Province.....	Zhang Xianyong		(74)

LAW AND SOCIETY

On the Consumer Dispute Settlement Mechanism under the EU's ODR Platform			
——Also Compared with China's <i>Taobao</i> Platform.....	Sun Yunyun	Zou Guoyong	(79)
The Deficiency of the Relief Management System: Analysis and Suggestion			
——Based on Multiple for Wanderings'aid.....	Xie Hanxi		(86)

HUMANITIES AND ARTS

Where did the Elephant Caochong Weighed Come From?			
——The Natural Environment in Southern Anhui Province during the Three Kingdoms Period.....	Feng Jun		(91)



ISSN 1005-3980

A standard linear barcode is positioned vertically on the left side of the page. To its right, the number "09 >" is printed in a small, black, sans-serif font.

09 >

9 771005 398003

定价：8.00元
万方数据